

Fujitsu Hong Kong Limited 富士通香港有限公司



10/F. LINCOLN HOUSE, 979 KING'S ROAD,
QUARRY BAY, HONG KONG
Tel : (852) 2827 5780
Fax : (852) 2827 4724
Website : <http://hk.fujitsu.com>
Email Address : webmaster@hk.fujitsu.com

香港太古坊英皇道979號林肯大廈10樓
電話 : (852) 2827 5780
傳真 : (852) 2827 4724
網址 : <http://hk.fujitsu.com>
電子郵件 : webmaster@hk.fujitsu.com

Senior Management

ASAHI HISAKI CEO
KELVIN CHEUNG HEAD OF TELECOM

高層管理人員

旭久樹 行政總裁
張金華 業務主管（電訊）

Business Activities

Fujitsu is Japan's largest IT services provider and among the top 5 in the world. By harnessing the power of ICT, we offer a full range of technology products, solutions and services to a multitude of industries. 159,000 Fujitsu people support customers in more than 100 countries.

Fujitsu Hong Kong is a member of the Fujitsu Group and an enabler of regional IT hub. With over 50 years of history, we offer a wide spectrum of ICT solutions and services ranging from platform infrastructure to industry applications, data centers, and a full suite of customized cloud and managed services. In today's IoT era, our innovations fuel customers in their digital transformation journey.

With over 25 years of experience in working with major telecommunications providers and proven track record in local and regional NGN projects, Fujitsu Hong Kong offers bespoke solutions encompassing carrier grade NGN VoIP Application, FMC, Service Node Solution, open platform IP PABX, Unified Communications, Contact Centre, as well as digital and M2M delivery. We can also design and provide smart sensor network, enabling location-based service for applications in traffic control, tourist attractions management and more.

Parent Company

Company Name : FUJITSU LIMITED
Country: JAPAN

業務概況

Fujitsu（富士通）是日本規模最大及全球五大資訊科技服務供應商之一。我們憑藉訊息通訊技術（ICT）的力量，為各行各業提供全面的科技產品、解決方案和服務。我們擁有15萬9千名員工，支援遍佈全球100多個國家的客戶。

Fujitsu香港是Fujitsu集團成員，致力協助企業實現資訊科技樞紐的角色。Fujitsu香港擁有超過50年的豐富經驗，訊息通訊技術解決方案和服務範圍廣泛，涵蓋平台基礎設施、行業應用、數據中心以至一系列個性化雲端及託管服務。在物聯網時代，我們的創新科技時刻也為客戶的數碼轉型旅程注入驅動力。

於過去25年來，Fujitsu香港曾與多家主要電訊企業合作，成功策劃眾多本地及區內的下一代網絡（NGN）計劃，所提供的個性化解決方案包括：供應營運商級別NGN VoIP 應用方案、FMC、服務節點方案、開放式平台IP交換機、統一通訊（UC）、聯絡中心，以及數碼和機器與機器（M2M）傳送。我們亦能設計及提供智能感應器網絡，支援流動定位服務，可應用於交通管制、旅遊景點管理等。

母公司

公司名稱： 富士通株式會社
國家： 日本